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“Det er jo et arbejdsregnskab og det kan vi ikke være utilfredse med” var den første 

kommentar vi fik, da vores kasserer, Benita Schmidt, og jeg mødtes med foreningens interne, 

kritiske revisorer for at revidere førnævnte regnskab.  

Og det tegner rigtigt godt billedet af  det forgangne år i Foreningen for Madkundskab. 

Vi har arbejdet.  

Vi har deltaget på folkemødet på Bornholm. Vi har været ude og præsentere foreningen 

ved lærerkurserne for Smag for livet, smagens dag. Vi er blevet præsenterede på lærerkurserne 

ved Madkamp. Vi har haft landskursus. Været på inspirationstur til Trapholt og Det Grønne 

Museum. Er gået i skrivergrupper. Har udarbejdet høringssvar. Har fået indflydelse på 

læseplaner og prøvevejledning. Mødtes med samarbejdspartnere og i det hele taget forsøgt at 

udnytte det momentum vores fag har, qua den ekstra bevågenhed de praktisk/musiske fag har 

fået idet man nu, via uddannelsesparathedsvurderingen, har kunnet konstatere, at 

praksisfagligheden skal og må inkluderes i udskolingsårene - ja, efter vores bedste 

overbevisning, i alle folkeskoleårene - da de store elevers kreative evner lader noget tilbage at 

ønske... 

Vi har ikke fået øget tilgang af  medlemmer. Nye ER kommet til, men flere er gået fra. 

Og kun en lille tilgang i skoleabonnementer. Det har bekymret i en årrække. Den bekymring 

slipper vi lidt, og koncentrerer os i stedet om at fortælle om os. Alt det gode der er at sige. Alt 

det gode vi gør. Og mon så ikke, at vi får gennemslagskraft nok til, at man også vil støtte os i 

vores arbejde. 

Så det kommende år vil være præget af, at vi går ud og indtager scenen. Kalder på 

opmærksomhed. Fortæller vores gode historier. 

Beretning ved formand for Foreningen for Madkundskab, Lone Carlson
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